
 
Extra årsmöte 2013-08-18 

Tid och plats: 19:00-20:00 i klubbstugan 

Antal närvarande medlemmar: 27 st varav 24 st röstberättigade (dvs över 15 år) 

§1 Mötet öppnas 
HOK’s ordförande Leif Selling hälsar de närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§2 Fastställande av röstlängd för mötet 
Mötet beslutar att röstlängd upprättas endast om votering begärs. 

§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Per Edström väljs till ordförande och Torbjörn Engberg till sekreterare för mötet. 

§4 Val av justerare och rösträknare 
Erik Borglund väljs till protokolljusterare för mötet. Rösträknare väljs endast om votering begärs. 

§5 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 
Kallelse till mötet har gått ut via e-post samt annons i tidningen och på klubbens hemsida. Tryckt 

kallelse, dagordning och prospekt har funnits för avhämtning i klubbstugan. Mötet finner att det 

extra årsmötet har utlysts på rätt sätt 

§6 Fastställande av föredragningslista 
Mötet fastställer föredragningslistan 

§7 Diskussion om det prospekt styrelsen har utarbetat på uppdrag av 

årsmötet 2013 (se bilaga 1) 
Mötesordföranden kompletterar informationen i prospektet med att uppställning av container på 

samma plats i mer än fem år kräver permanent bygglov. 

Styrelsen finner att föreningen är stadd vid kassa och kan betala kontant för stuga och 

förrådscontainer enligt förslaget i prospektet. 

Styrelsen kom fram till budet om 50 000 kr för bågskyttestugan efter att ha vägt in stugans 

beskaffenhet, köpeskillingens storlek för nuvarande klubbstuga på Högslätten, samt viljan att ej lägga 

ett skambud. 



En mer noggrann inventering av behovet av förrådsutrymme ska genomföras innan slutgiltigt beslut 

tas om inköp av stålcontainer. 

Styrelsen bedömer att tillgång till vatten och avlopp kommer att kunna finansieras med medel utifrån 

och att stugan även utan denna standardhöjning kommer att förbättra förutsättningarna för 

klubbens verksamhet. 

Härnö IF vill disponera en vägg för sin prissamling. Viktigt att detta inte får inkräkta på våra 

möjligheter att skapa en HOK-känsla i byggnaden samt att det inte hindrar oss vid en eventuell 

ombyggnad. Ett förslag är att begränsa detta till några år. Styrelsen bör undersöka om Härnö IF’s 

önskemål om prisvägg samt tillgång till stugan några gånger per år kan möjliggöra en lägre 

köpeskilling. 

Det framfördes argument för och emot att samverka med andra föreningar kring dusch och bastu. 

Styrelsen har ej tagit ställning till det i förslaget, utan avser avvakta hur kommunens och Hemab’s 

satsningar i området utvecklas. 

Prospektet redovisar de elkostnader som Härnö IF har haft då stugan har stått kall på vintern. 

Styrelsen har inte fördjupat sig i frågan om hur vi bäst kombinerar användandet av stuga på två 

ställen - Högslätten och Vårdkasen. 

Kommunen har gett bidrag till Härnö IF’s försäkringskostnader. Om vi söker samma bidrag är det 

viktigt att det inte påverkar det kartbidrag vi årligen får av kommunen. 

I storleksordningen 50 000 – 75 000 kr kommer Hemab årligen att disponera till infrastrukturella 

satsningar på berget. Vårdkasen är dessutom politiskt prioriterat vad gäller friluftslivssatsningar. 

Förslag om att vara tydliga mot kommunen med vad vi som förening kan erbjuda samhället i form av 

friskvård, skolsamverkan etcetera. 

Befintliga avlopp vid bågskyttestadion leds ned i en stenkista. Byggande av toaletter kräver 

anläggning av trekammarbrunn och infiltrationsanläggning. Troligtvis är placering av en sådan något 

som har utretts av kommunen för några år sedan. 

§8 Behandling av styrelsens förslag i nämnda prospekt 

Det extra årsmötet beslutar att: 

• HOK-stugan på Högslätten behålls  

• Styrelsen får avseende Härnö IF:s klubbstuga på Vårdkasen i uppdrag att:  

- Köpa stugan av Härnö IF för högst 50 000 kr  

- Förnya avtal med kommunen avseende markarrende och bidrag till 

försäkringskostnader  

- Dra in vatten och avlopp med yttre bidrag  



• Styrelsen får mandat att ytterligare utveckla stugan på Vårdkasen, under förutsättning att 

större kostnader helt täcks med externa bidrag 

• Styrelsen får i uppdrag att delta i bildande av och ingå som medlem i ett forum för 

Vårdkasbergets utveckling  

• Styrelsen får i uppdrag att köpa en 20-fots stålcontainer för tävlingsmateriel och finna en 

lämplig placering för den  

§9 Mötet avslutas 
 

 

 

 

 

 

Torbjörn Engberg  Per Edström  Erik Borglund 
Mötets sekreterare  Mötets ordförande  Justerare 
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